
Bestyrelsesmøde lørdag den 5. juni 2021 

Tilstede: Anette, Per, Joakim og Flemming 

1. Kommentarer til referat af 20. marts 2021  
Ingen kommentarer 

2. Orientering fra formanden, herunder ind- og udgået post 
2.1. Stophane på Zambiavej.  

Vi har endnu ikke hørt noget fra Abelsminde. Vi er enige om at formanden bør sende en 
”officiel” mail fra foreningens mail. 

2.2. Status på vores retssag 
Der er udpeget syn- og skønsmand. Vi påregner at hans rapport foreligger inden for 4-5 
måneder 

2.3. Containere og andet der står på vejene. 
Vi havde en debat omkring problemet med forskellige effekter der er henstillet på vejene i 
strid med vores vedtægter. Per har lavet info-skrivelse som er sendt ud til alle.  
Vi blev enige om at lave et velkomstbrev til nye grundejere, som de får ved indflytningen. 
Brevet skal bl.a. indeholde information om forskellige forhold - storskrald, vedligehold af 
fortove, placering af containere og andet op vores vej. Flemming Laver udkast 

2.4. Vejmøde på Filskovvej ang. Parkeringsforholdene. 
Der har været afholdt vejmøde på Filskovvej og der er ifølge Per indgået aftale beboerne i 
mellem vedrørende parkering 

3. Økonomi 
3.1. Betalingsservice 

Anette søger at lave en aftale således at betalinger til vejlån og kontingent til Grundejerfor-
eningen kan tilmeldes til betalingsservice, så vi fremover, forhåbentlig, bliver fri for at skulle 
rykke for betalingen 

3.2. Aktuelle salg af huse i Skelgårdsvænge 
Daugbjergvej 18 er solgt og Daugbjergvej 2 er sat til salg 

4. Forslag 
Vi skulle have holdt generalforsamling i februar, men på grund af Corona restriktionen har måtte 
udsætte den. Der er nu åbnet for at vi kan afholde den med max. 50 personer. 
Vi blev enige om at afholde generalforsamling den 29. juni 2021, klokken 19. 
Vi kender ikke stedet i skrivende stund, men Flemming søger at opnå aftale med kirken – det 
sker tirsdag den 8. juni. 
Møde dato og dagsorden er udsendt til grundejerne. Mødestedet udsendes når det kendes. 

5. Gensidig orientering 
Omkring kommunikation i bestyrelsen, er vi enige om at møde indkaldelse skal foregå via SMS, 
for så vidt angår tid og sted, og dagsorden m.m. udsendes på mail. Ligeledes henstilles det at 
man ikke bruger en udsendt mail, undtagen hvis det man skriver, omhandler det der angivet i 
emnefeltet, men altså starter en ny ”tråd” hvis emnet skifter. 
 

6. Eventuelt 
Intet 

Der blev ikke aftalt nyt møde.  

Referent: Flemming 


